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To EEE inves,IETSEKER inv i; INEXECN(5.1.20) @minvws.nl]

From: )
Sent: Wed 9/30/2020 7:31:23 AM

Subject: RE: onderzoek kleuren kaartje moet nog openbaar gemaakt

Received: Wed 9/30/2020 7:31:24 AM

Dit is ook de politieke realiteit, dat we te maken kregen met een no go voor gebruik van geel, oranje, rood vanwege

internationaal gebruik. Dus dat leggen we uit.

van:IEEEIEEE@ minvws.ni>
Verzonden: woensdag 30 september 2020 09:11

Aan: SEEe irs.rv; EEN EEE inv >;IEE
@minvws.nl>

Onderwerp: RE: onderzoek kleuren kaartje moet nog openbaar gemaakt

Beste allen,

Ik hoorde net dat het MT van DCO dit nog gaat bespreken. Ze hebben een paar onderzoeken die gepubliceerd moeten worden,
waarvan er enkele wat gevoelig liggen omdat daar het advies van het onderzoek niet gevolgd is (zoals bij deze van ons). Dus ze

gaan even praten over timing etc.

oy
van: INESECNEE)EXE© invvis nl>

Verzonden: dinsdag 29 september 2020 18:00

@minvws.nl>;IEEE< minvws.nl>

CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: onderzoek kleuren kaartje moet nog openbaar gemaakt

Ai ai ai. Blijkt nu opeens dat we het gebruikersonderzoek naar de kleurenkaart openbaar moeten maken. Dat wordt geen fraai

verhaal...

We bereiden sowieso een Q&A voor op het moment dat dit gaat spelen.
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van: INEEEECNIN)HEXEN@ minus nl>
Verzonden: dinsdag 29 september 2020 14:52

@minvws.nl>

SEN co EN) EN icv...IEB12e JEM© minvws.nl>
Onderwerp: FW: onderzoek kleuren kaartje moet nog openbaar gemaakt
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Ah, ok, dank je.
Weet je wanneer deze gepubliceerd moet worden?

Fijn als jij een rol wilt spelen. Ons beleidsteam van[IEEEIE:o IEEEDN kunnen natuurlijk helpen met een q&a. Tk zet

ze alvast in de cc.

Dan horen we graag wanneer we wat moeten doen.

Groeten,

var:IEE ERE v:.1>
Verzonden: vrijdag 25 september 2020 10:45

aan: IIEEDN)BEE© minvws.ni>
Onderwerp: FW: onderzoek kleuren kaartje moet nog openbaar gemaakt

Hi llse,

Mijn collegal EEE van onderzoek wees me erop dat de gebruikersonderzoeken die we doen openbaar gemaakt moeten worden.

Ik wil nog met haar bespreken of dit voor alle onderzoeken geldtEEEmaar het geldt dus zeker voor de

flitspeiling naar de kleuren van de escalatiekaart.

Zie bijlage voor het rapport. Als deze gepubliceerd wordt moeten we denk ik minimaal een q&a voorbereiden over de keuze van de

huidige kleuren. Daarnaast ook de woordvoerders even informeren.

Dit kan ik eventueel doen (met hulp van het team voor de antwoorden), maar leek me goed jou hier ook in mee te nemen.

Groet EZ
van:IESE)EEc ninvws.ni>

Verzonden: donderdag 24 september 2020 15:26

aan:IGEN)SEEM© minvvs.ni>
Onderwerp: onderzoek kleuren kaartje moet nog openbaar gemaakt

Ik zag de kaart in “different shades of pink” in het dashboard, en moest toen denken aan dat het nog openbaar gemaakt moet

worden op rijksoverheid (alle onderzoeken moeten daar gepubliceerd worden). Dat loopt altijd via BEER

Met vriendelijke groet,

Directie Communicatie
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